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PROTOKÓŁ Nr 15/08 

 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 1 grudnia 2008 roku 

 

Na posiedzeniu obecni: 

 

1. Feliks Aleksander Wróblewski  - Przewodniczący Komisji 

2. Stanisław Gomoliński   - Z-ca Przewodniczącego Komisji 

3. Franciszek Gawina   -  Członek 

4. Antoni Szpakowski   -  Członek 

5. Andrzej Kunicki   - Członek 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Krzysztof Jaworowski  - Wójt Gminy 

 

Porządek posiedzenia: 

 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3.  Rozpatrzenie skargi na wójta gminy i wydanie opinii. 

4.  Opracowanie planu pracy Komisji na 2009 rok.  
5. Sprawy różne. 

6. Zapytania i wolne wnioski. 

7. Zamknięcie obrad. 

 

Ad.1,2 Pan Feliks Aleksander Wróblewski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, o godzinie 

11
00

 otworzył posiedzenie i na podstawie listy obecności stwierdził quorum. Powitał 

przybyłych członków komisji oraz Wójta Gminy, następnie przedstawił porządek posiedzenia 

i zwrócił się do członków komisji o zgłaszanie ewentualnych poprawek i propozycji zmian. 

Wobec braku wniosków i propozycji poddał pod głosowanie proponowany porządek. 

Komisja głosami 5-za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 porządek jednogłośnie przyjęła. 

Ad. 3 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poprosił Panią Alinę Adamczyk inspektor w 

urzędzie gminy Brańsk o odczytanie treści skargi złożonej przez P.P. Elżbietę i Franciszka 

Nieroda zam. Burchaty dotyczącej prowadzonego postępowania przy wydaniu decyzji na 

zajęcie pasa drogowego nr działki 62 na czas ustawienia słupa linii napowietrznej niskiego 

napięcia oraz pomimo interwencji u Wójta nie zostały zasypane wykopy po pracach firmy 

Eltor prowadzącej prace na drodze gminnej o nr geodez. Nr 59 stanowiącej drogę dojazdową 

do działki Państwa Nieroda. Następnie Pani Adamczyk odczytała pismo Pana Krzysztofa 

Jaworowskiego - wójta gminy skierowane do Przewodniczącego Rady, w którym to 

ustosunkowuje się do postawionych zarzutów w skardze.  Wójt gminy poinformował, że 

sprawa postawienia słupa nadal nie jest zakończona, w dniu dzisiejszym firma, która ma ten 

słup postawić w pasie drogowym drogi gminnej pod eskortą policji i firmy ochroniarskiej 

podejmie się kolejnej próby. Wójt zapoznał Komisję z treścią decyzji wydanych przez 

Starostę Bielskiego i Wojewody Podlaskiego w powyższej sprawie. Obie decyzje wyraźnie 

wskazują, że skarżący nie są stroną w toczącym się postępowaniu.  Ponadto Państwo Nieroda, 

w momencie projektowania linii energetycznej nie mieli zgłoszenia w Starostwie na 

postawienie płotu, i do dzisiaj nie mają pozwolenia z gminy na zajęcie pasa drogowego na 

utworzenie wjazdu. Skarżący na całej długości swojej działki mogli zaprojektować bramy co 

nie znaczy, że w tych miejscach mieli by wjazdy. Nikt nie chce skarżącym przeszkadzać ale 
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wszystkich obowiązuje „jakieś” prawo i dobro ogólne. Wieś musi mieć światło. Miejscowość 

Burchaty jest zasilana z dwóch stron.  Państwo Nieroda są konfliktowi i mieszają się we 

wszystkie sprawy występujące we wsi. Komisja po wysłuchaniu Wójta Gminy i zapoznaniu 

się z wydanymi decyzjami przez wojewodę, starostę i wójta jednogłośnie uznała skargę za 

bezzasadną.  ( w załączeniu Opinia Nr 19/15/08 z dnia 1 grudnia 2008 r. w sprawie skargi 

złożonej przez P.P. Elżbietę i Franciszka Nieroda zam. Burchaty dotyczącej prowadzonego 

postępowania przy wydaniu decyzji na zajęcie pasa drogowego nr działki 62 na czas 

ustawienia słupa linii napowietrznej niskiego napięcia oraz pomimo interwencji u Wójta nie 

zostały zasypane wykopy po pracach firmy Eltor prowadzącej prace na drodze gminnej o nr 

geodez. Nr 59 stanowiącej drogę dojazdową do działki Państwa Nieroda). 

 

Ad. 4 Opracowanie planu pracy Komisji na 2009 rok.  
Realizując postanowienia § 90 Statutu Gminy Brańsk  z dnia 31 grudnia 2002 r (Uchwała Nr 

III/28/02 Rady Gminy Brańsk w sprawie Statutu Gminy Brańsk z późn.zm.)  Komisja 

Rewizyjna Rady Gminy Brańsk  przedkłada do 30 grudnia Radzie Gminy Brańsk do 

zatwierdzenia plan pracy Komisji, na rok następny. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

przedstawił propozycję planu w brzmieniu: 

 

PLAN PRACY  KOMISJI  REWIZYJNEJ  NA 2009 rok 

 

I kwartał 2009 roku. 

1) Analiza sprawozdania z realizacji budżetu gminy i zamierzeń gospodarczych za 2008 rok -  

wspólne posiedzenie z Komisją Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa i 

Transportu: 

a) wyrażenie opinii w tej sprawie; 

b) wystąpienie z wnioskiem o udzielenie bądź nie udzielenie absolutorium Wó jtowi 

Gminy Brańsk; 

 2) Analiza realizacji uchwał Rady Gminy podjętych w 2008r.  

II kwartał 2009 roku. 

1) Kontrola kompleksowa działalności sołectw: Puchały Stare, Szmurły, Ściony, Świrydy.  

2) Kontrola wydatków z działu „Kultura fizyczna i sport” za 2008 rok.  

III kwartał 2009 roku. 

1) Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2009 roku  - wspólne 

posiedzenie z Komisją Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa i Transportu. 

2) Kontrola kompleksowa działalności sołectw: Widźgowo, Załuskie Koronne, Zanie.  

 IV kwartał 2009 roku. 

1) Analiza projektu budżetu gminy i zamierzeń gospodarczych na 2010 rok oraz 

wyrażenie ostatecznej opinii o projekcie / w terminie co najmniej 7 dni przed 

planowanym terminem sesji/ - wspólne posiedzenie z Komisją Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa i Transportu. 

2) Opracowanie planu pracy Komisji na 2010 rok.  
3) Sporządzenie sprawozdania z działalności komisji w 2009 roku. 

Członkowie jednogłośnie zatwierdzili plan pracy Komisji na 2009 rok. 

 

 

Ad. 5 Nie zgłoszono spraw różnych.  

 

Ad.6 Nie wniesiono zapytań i wolnych wniosków. 
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Ad. 7 Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Komisji Pan Feliks Aleksander 

Wróblewski o godz. 13
30

 zamknął posiedzenie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokolant           Przewodniczący Komisji 

 

Alina Adamczyk       Feliks Aleksander Wróblewski 

 

Członkowie Komisji biorący udział w posiedzeniu: 

1. Feliks Aleksander Wróblewski 

2. Stanisław Gomoliński 

3. Franciszek Gawina 

4. Antoni Szpakowski    

 

 


